
Reflectie 
 

Ik vond het dit jaar fijner dan vorig jaar, maar het was ook heel anders. Dit was vooral omdat we nu 
in groepen konden werken in plaats van dat we alleen maar zelf op onze laptop bezig waren. Ook 
was het voor mij fijner om in kleine groepen te werken, omdat ik heb vaak in grote groepen heb dat 
ik al snel alle anderen dingen laat zeggen en het zelf allemaal wel prima vind wat er gebeurd. En ook 
zeker ook omdat ik nu in een groepje werkte waarin we de experience maakte, iets waarvan ik weet 
dat ik dat kan vanwege mijn meubelmaak verleden, is het makkelijk om soms te zeggen hoe ik denk 
dat we iets moeten doen of om mijn ideeën te laten horen. En is het makkelijker om het voortouw te 
nemen. Dit vond ik vooral lastig bij de brainstorm sessies die we met de hele groep doen. Het gaat 
dan zo snel met ideeën die door iedereen de hele tijd worden gezegd. Dat ik het haast niet volg en 
denk laat ik het de rest van de groep maar doen.  

Doordat we in kleinere groepjes gingen werken en ik bij het groepje experience zat, heb ik niet echt 
iets kunnen doen waar ik nog niet bekend mee was. Dat was bij deze crosslab natuurlijk wel een 
goede kans geweest. Maar ik kies dan toch liever voor iets wat ik al redelijk ken of waarvan ik weet 
dat het me leuker lijkt. Uiteindelijk is het denk ik wel goed geweest voor het eindresultaat want de 
meeste hebben nu iets gekozen om te doen waar diegene al wat bekender mee was. En zo hebben 
we denk ik het mooiste gemaakt wat we hadden kunnen maken met deze groep.  

Ook hebben we wel echt heel erg apart gewerkt. Ik kreeg meestal best nog weinig mee van wat er 
allemaal gebeurde bij de andere groepjes, waar zij mee bezig waren enzo. Wij hadden een plannetje 
wat we gingen uitvoeren en zij hadden dat ook. Er was onderling verder geen overleg waardoor we 
dingen eventueel nog zouden aanpassen in onze experience. 

Achteraf ben ik wel trots op wat we hebben gemaakt. In 4 werkdagen tijd hebben we vind ik echt een 
tof resultaat neergezet.  


